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Zapytanie:
Dotyczy finansowania kampanii informacyjnej związanej z działalnością Miejskiego Rzecznika 
Konsumentów, obejmującej druk i ekspozycję ulotek, plakatów, bilbordów, prezentujących funkcję, 
stanowisko i konkretną osobę zajmującą stanowisko rzecznika. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

- kiedy dokładnie zainicjowano akcję i do kiedy ma być prowadzona, czy rozłożono ją na etapy

- ile druków wielkoformatowych /bilbordów zamówiono, na jaką kwotę łącznie

- ile kosztowało wyklejenie tych bilbordów i najem powierzchni

- ile plakatów formatu B1 lub B0 wydrukowano, zamontowano na wiatach przystankowych, jaki     

był koszt druku i montażu? 

- ile plakatów formatu A4, ewentualnie ulotek wydrukowano, jaka była ich cena, jaka była cena 

kolportażu

Czy propagowanie stanowiska i osoby Miejskiego Rzecznika Konsumentów było rozszerzone 
o inne formy: banery na portalach, emisję na nośnikach w autobusach miejskich, emisje w radiu 
i/lub telewizji.
Czy akcja jest prowadzona w ramach działalności Centrum Dialogu Obywatelskiego Legnica
Czy wszystkie wymienione wyżej środki finansowe pochodziły z budżetu CDO, czy kampania była 
też współfinansowana prze inne podmioty, jeśli tak, to jakie

Propagowanie bezpiecznych zachowań konsumentów i wskazywaniu źródła porad na pewno 
wymaga informowania, jednak w kampanii, o którą pytam bardziej eksponuje się osobę pana 
Tomasza Strojka-duże zdjęcie i nazwisko rzecznika niż zadania jej powierzone tj. zalecenia dla 
konsumentów, dane do kontaktu. 

Z wyrazami szacunku
                                             Jolanta Kowalczyk




